



JanKB

Deutschland/Germany

Geboren 1964 in Oldenburg i.O. Fotodesign-Studium an der Muthesius-Kunsthochschule, Kiel. Lebt in Schleswig-Holstein und arbeitet als Künstler, Designer und Dozent in Hamburg. Die Arbeit "Hall" entstand als Serie von Bildern seit dem Winter 2011/12 in den Hallen des Kunstwerks Carlshütte in ausstellungsfreien Zeiten. Neben anderen Serien, die in dieser Zeit an diesem Ort entstanden, ist diese Serie speziell für ein Buch entwickelt worden. Daraus ausgekoppelt sind einige Werke, die als Ausstellungsbilder komponiert sind. www.jankb.de

Born 1964 in Oldenburg i.O., Germany. Studied photo design at the Muthesius Academy of Fine Arts and Design in Kiel, Germany. Lives in the state of Schleswig-Holstein in Germany and works as an artist, designer, and lecturer in Hamburg. The work "Hall" was created as a series of pictures since winter 2011/12 in the halls of Kunstwerk Carlshütte in free exhibition times. Among other series, produced in this time in this place, this series is specially designed for a book. Taken out of that are some works that were composed as exhibition images.



ScanWall_Take04_Gruppe7, 2012, Digitalfotografie, FineartPrint auf PhotoRag 308gsm, 110X175 cm
ScanWall_Take04_Group7, 2012, digital photography, FineartPrint on PhotoRag 308gsm, 110X175 cm